

Date:22 September 2020

Ref:

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

CEO - Boursa Kuwait

State of Kuwait

Dear Sirs.

التاريخ:22 سبتمبر 2020

المرجع:

المحتب

السيد / محمد سعود العصيمي

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

دولة الكويت

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure regarding Zain Iraq

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

Kindly find the following disclosure as provided by Zain Irag.

Attached; Disclosure Form of Material Information

Sincerely yours,

الموضوع: إفصاح زين بخصوص شركة زين العراق

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

نرفق لكم أدناه الإفصاح الوارد إلينا من قبل شركة زين العراق

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

وتفضلوا بقبول فائق الاحــترام والتقدير ،،،

سكوت جيجنهايمر

الرئيس التنفيذي للعمليات

Scott Gegenheimer

Group CEO - Operations



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

التاريخ :	2020 سبتمبر 2020
Date:	22 September 2020
اسم الشركة المدرجة	شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زيـن
Name of Listed Company	Mobile Telecommunications Company K.S.C.P "Zain"
المعلومة الجوهرية	عطفا على كتابنا المرسل إليكم المؤرخ في 8 يوليو 2020 بخصوص تمديد وتجديد رخصة عمل شركة زين الأثير – العراق، نود أن نفيدكم علما أن عضو في مجلس النواب العراقي قام برفع دعوى ضد مجلس الوزراء العراقي ورئيس الجهاز التنفيذي لهيئة الإعلام والاتصالات لإيقاف إجراءات تمديد وتجديد رخصة عمل شركات الهاتف النقال في العراق. وتؤكد الشركة بأنه لا يوجد أي تأثير تشغيلي على عمليات شركة الاتصالات المتنقلة زين في الكويت والعراق بخصوص هذا الموضوع. كما نود أن نوضح أن جميع الأطراف المعنية قامت بالاعتراض على هذه الدعوى المرافعات الموجهة بالأساس للحكومة العراقية، كما قامت جميع الأطراف المدعى عليهم بتقديم الدفوع والمرافعات اللازمة ضد هذه الدعوى والأمر الولائي، علما أن الموقف القانوني سليم لعدم قانونية الأمر الولائي راجين التأكيد بأن هذه الدعوى لا تمس عمليات التشغيل لدينا حيث أن رخصة عمل الشركة سارية حتى أغسطس 2022، وإجراءت التجديد هي للفترة لما بعد هذا التاريخ.
Material Information	In reference to the letter dated July 8, 2020, regarding the extension and renewal of the business license of Zain Al-Atheer Company - Iraq, we would like to inform you that a member of the Iraqi Parliament has filed a lawsuit against the Prime Minister of Iraq and the head of the executive body of the Media and Communications Commission in Iraq to stop the procedures for extending and renewing the license to operate mobile phone companies in Iraq.



We would also like to inform you that there is no impact on the operations of Mobile Telecommunications Company Zain in Kuwait and Iraq as a result of the above-mentioned matter.

Moreover, the company would like to clarify that all the parties involved have objected to this lawsuit which is mainly directed at the Iraqi government, and all the defendant parties have submitted the necessary defenses and pleadings against this lawsuit and the state order. It is worth noting that the legal position is sound due to the illegality of the state order. We would like to emphasize that this lawsuit does not affect our operations as the company's business license is valid until August 2022, and the renewal procedures are intended for a later period beyond this date.

We will provide you with any new information in this regard as soon as it is available.

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالى للشركة

لايوجد حاليا

Significance of the Material Information on the Financial position of the Company

No effect at this stage